
 Zápis OsV č.:  2/2020 

OsV: SEDLEC 

Datum :   15.9.2020 

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Mottl, Svoboda, Trávníček, Piskora, Nováková, Buchta, Buchtová 

Novák, Mundilová, Kotrba, Vondrysová 

- 

Člen RM, ZM: - 

Příští jednání:  

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

 

 předseda OV Tomáš Mottl informoval o plánovaném připojení optic. kabelu 

k vysílači na Kaňku,  s tím, že výkop by měl procházet přes ulice Na Chmelnici, 

U Nadjezdu, okolo hřiště, ul. Pod hájem, ke Skautské chatě – po vznesení 

námitek ze strany T. Mottla, byla akce přehodnocena . Jednání pokračují . 

 betonový květináč před obchodem paní Volfové (ul.Vítězná) jednak brání 

výhledu při výjezdu z parkoviště za obchodem, dále je trvale neosázen a slouží 

spíše jako odpadkový koš – přesunout nebo zlikvidovat úplně 

 S MÚ se řeší dlouhodobě odstavené vraky vozidel v ul. Na Chmelnici a Pod 

Hájem…již předáno panu Vepřkovi  

 plánované akce OV – Halloween i Jarmark jsou z hygienických důvodů letošní 

rok zrušeny, o příslušné granty nebylo žádáno 

 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

 

 ze strany občanů (i členů OV) vzešly dotazy (na základě kusých zpráv 

z internetových novin), zda byl zástupcům OV předložen plán Oblastní charity 

Kutná Hora na úpravu areálu V Cihelně. Tento záměr nebyl oficiálně ani 

představen ani projednán s OV, proto žádáme o stanovení termínu veřejné 

schůzky se zástupci Obl. Charity i MÚ, kde bude projekt představen, budou 

poskytnuty závazné informace o kapacitě zařízení, o jejím fungování, kdo bude 

za celý provoz odpovídat apod. 

 obyvatelé ul. Vrchlického a Prokopa Holého si stěžují na opakující se problémy 

s kvalitou PITNÉ vody. Minimálně 1 x měsíčně je upozorněn dodavatel VHS, že 

je voda silně zabarvená a je třeba provést odkalování.  

 

 

Zapsal: Lucie Buchtová 

Ověřil: Tomáš Mottl 


